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MAANMITTARIKILTA RY

Hallituksen kokous 16/2021
Aika: 10.5.2021 klo 16.00
Paikka: Zoom-etäkokous

Paikalla:
Onni Nurkka
Maija Mäkiniemelä
Titta Kanerva
Inkeri Mankkinen (saapui kohdassa 9.)
Elli Happonen (poistui kohdassa 16.2.)
Tuuli Inkinen
Juho Pelkonen
Markus Rauhanen
Jesper Winogradow
Janne Kousa (poistui kohdassa 16.2.)
Pinja Salo
Viola Palolahti

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.06.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN
Ei myönnettäviä puhe- ja läsnäolo-oikeuksia.

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN
Hyväksyttiin kokouksen esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Esitys: Hyväksytään kokouksen 15/2021 pöytäkirja.
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT
Esitys: Valitaan Janne Kousa ja Titta Kanerva pöytäkirjantarkastajiksi.
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN
Esitys: Valitaan Maija kirjoittamaan kokoustiivistelmä tiedotuskanavalle. Valitaan Titta
kirjoittamaan hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen.
Päätös: Hyväksyttiin esitys.
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8. ILMOITUSASIAT
Ei ole.

9. KUULUMISKIERROS
Tuuli: Maanantai alkoi pirteästi työukon herättämänä. Tulin kiltikselle juomaan kahvia.
Jeppe: Taas tällainen mitäänsanomaton päivä. Koitan valita asua iltaan. Ihan jees fiilis.
Maija: Hieman väsyttää, mutta dedikset paukkuvat. Loin GeoGuessr-käyttäjän.
Elli: Ihan mukavaa kuuluu, olen jossain Lahdessa. Kävin Jyväskylässä katsomassa äidin
koiranpentua.
Onni: Olen ollut puolisen tuntia hereillä eli tähän päivään ei kuulu hirveästi mitään. Parin
kurssin projektit odottavat tekemistä.
Pinja: Pitäisi tehdä elämäntaparemonttia unen ja urheilun osalta. Kouluhommat odottelevat.
Titta: Hyvää kuuluu, nautin tällä viikolla alkaneesta kesälomasta.
Janne: Vietettiin äitienpäivän kunniaksi Zoom-kahvit eilen. Tänään on ollut laiska päivä.
Inkeri: Ihan hirveät siitepölyallergiat vaivaavat, mutta odotan tulevaa lämpöä.
Make: Olen odotellut kesähelteitä ja ostanut kolmet uudet shortsit. Aika rento periodi
käynnissä.
Viola: Ihan hyvää kuuluu, olen mummolassa. Kävin ekaa kertaa koronatestissä, ei ollut edes
paha. Opettelin läpällä jenkkien osavaltiot ja Euroopan maat.
Juho: Varsin hyvää kuuluu. Olen äitienpäivän jatkoilla Kuopiossa. Äsken kävin mummolassa
kahvilla.

10. RAHA-ASIAT
10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet

Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi: Ei uusia
kulukorvauksia.
Saaja Selite Summa
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.2. Hyväksyttävät laskut
Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: Ei uusia laskuja.
Saaja Selite Summa
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.3. Uudet jäsenet
Esitys: Ei uusia jäseniä.
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

11. JAOSTOKIERROS
11.1. Sisäjaosto

11.1.1. Kiltiksen siivous
Esitys: Kertauksena vielä, että kiltistä siivotaan 20.5. klo 10-12. Tällöin ei siis
mielellään ylimääräistä asioimista kiltiksellä.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

11.2. Fuksijaosto
11.2.1. Kiltikseltä ylimääräisen haalarin jakaminen maisterifuksille
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Esitys: Kiltiksellä pitäisi olla muutamia ylimääräisiä haalareita, niin saako
niistä yhden myydä eteenpäin 2020 maisterifuksille, joka ei syksyn
tilauksessa vielä tilannut haalareita itselleen.
Päätös: Markus voi myydä maisterifuksille ylimääräisen haalarin.

11.3. Ulkojaosto
11.3.1. MAIK goes “AATU” pe 21.5.

Esitys: MAIK järjestää yhdessä MK:n hupsujen ja IK:n excukisällien kanssa
appro-/rastikiertelytapahtuman 21.5. Tapahtumassa jaetaan osallistujat 6
henkilön sekaryhmiin, jotta saataisiin luotua tutustumista yli kiltarajojen. Olisi
erittäin mieluisaa mikäli hallitus voisi tulla pitämään rastia kyseiseen
tapahtumaan.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

11.3.2. Kesäkuntoskaba
Esitys: Viisi viikkoa kestänyt kesäkuntoskaba tuli eilen päätökseen. Jeppe
kertoo tuloksista, osallistujamääristä sekä suunnitteluista palkinnoista:
Kokonaisuudessaan 55 osallistujaa, pohdittiin liikuntatutoreiden kanssa
kiertopalkintoa voittajalle sekä muita palkintoja. Ehdotetaan, että
liikuntaskabamerkkejä tilattaisiin 100 kappaletta, jotta niitä riittäisi
useammalle vuodelle. Palkinnot tulevat YIT:n sponsoroimina.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

12. PALAUTELAATIKKO
Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute kokoustiivistelmiin liittyen (liite
1).
Päätös: Hallitus on käynyt läpi palautteen. Kokoustiivistelmien tarkoitus on lyhyesti avata
menneen kokouksen sisältöä, mutta tarkempaa informaatiota halutessaan kiltalaiset voivat
tutustua tehtyihin päätöksiin killan sivujen pöytäkirjoissa. Pöytäkirjat julkaistaan viikon päästä
kokouksesta, kun ne on ensin hyväksytty kokouksessa.

13. SYYSPÄIVÄNTÄRÄYKSEN TILA JA BUDJETTI
Esitys: On mahdollista, ettemme saa syyspäiväntäräystä varten smökkiä syksylle varattua.
Varattaisiinko tässä tilanteessa jokin toinen AYY:n tila (Saha?) vai joku vuokratila? Mikä tila
tähän sopisi? Jos päädytään varaamaan yksityinen vuokratila, onko budjettia mahdollista
kasvattaa? Voisiko esimerkiksi vujubudjetin ylijäämää käyttää tähän tai hakea rahoitusta
muualta (mistä)?
Päätös: Selvitetään tilojen saatavuutta Otaniemessä ja Otaniemen ulkopuolella.

14. NEUVOSTON KUULUMISIA
Esitys: Onni esittelee Neuvoston esityksen koululle pandemiatilanteesta pois pääsemiseksi:
Neuvosto on laatinut kannanottoa, sillä opiskelijoiden äänet eivät ole päässeet kuuluviin
pandemiatilanteen aikaisessa päätöksenteossa esimerkiksi koulun tilojen käyttöön liittyen.
Lisäksi Neuvosto toivoo koululta enemmän läpinäkyvyyttä päätöksenteon suhteen.
Päätös: Hallitus allekirjoittaa kannanoton sen valmistuessa.

15. MENNEET TAPAHTUMAT
15.1. Ramboll-excu
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Esitys: Excu meni niin hyvin kuin etäexculta voi odottaa. Oli mielenkiintoista kuulla
kolmen eri työntekijän ajatuksia työstä Rambollilla.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16. TULEVAT TAPAHTUMAT
16.1. MAIK goes “AATU” 21.5.

Esitys: Kiva, hauska MAIK-tapahtuma. Jee!
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.2. Killan kesäpäivät 24.-25.7.
Esitys: Lisätietoa tulossa myöhemmin, Arkkitehtikillan maja on varattu tapahtumaa
varten.
Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT
Liikuntatutor-miitissä oli puhetta, että olisi mukavaa, jos jonkinnäköisen kevätjuhla-tyyppisen
tilaisuuden voisi järjestää tässä kevään lopulla.

- Voisihan kevätjuhlan vaikka järjestääkin.
Onko sitä vaatteiden painatusta edistetty?

- Elli ei ole saanut vielä vastausta painatusfirmasta.
Pidetäänkö joskus se työpaja liittyen hyvinvointikyselyyn?

- Kyllä pidetään!
Onko kiltahuoneella olevia ylimääräisiä(?) huppareita mahdollista ostaa?

- Muutama huppari on vielä noutamatta.
Sovittiinko jotain sakkokäytäntöä tms. esliin liittyen ja pitäisikö pöykkyihin lisätä joku
käynnissä olevat projektit -osio?

- Tällaisen osion voisi lisätä esityslistaan.
Huppareista tuli mieleen, onko jäljellä olevia sukkia ja shottilaseja mahdollista ostaa?

- Sukkia on mahdollista ostaa! Tarkastetaan jakamatta jääneet härpäkkeet.
Ylimääräisiä shottilaseja voisi myydä 6 euron hinnalla.

18. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous 17.5. klo 16.

19. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.29.

Pöytäkirjan vakuudeksi,

_________________________ __________________________
Onni Nurkka Maija Mäkiniemelä
Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja
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LIITTEET

Liite 1: Palaute

Toivoisin kokoustiivistelmiin enemmän sisältöä. Mielestäni niiden tarkoitus ei ole kerrata esityslistassa
jo esiin tuotuja asioita, vaan tuoda esiin päätöksiä. Esimerkiksi "käsittelimme saapuneen palautteen"
ei varsinaisesti kerro mitään, vaan olisi kiva tietää, mihin tulokseen asian kannalta on päädytty. On
kuitenkin hienoa, että kokoustiivistelmät tulevat nopeasti ja kiltalaisille helposti saavutettavassa
muodossa.


